
 

Nannestad kommune 
 

 
MØTEPROTOKOLL 

 
Utvalg: KOMMUNESTYRET 
Møtested: Kommunestyresalen, Nannestad kommunehus 
Dato: 13.02.2020 
Tid: 08:30 – 11:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Hans Thue Leder AP 
Karl Arne Leivestad Nestleder SP 
Iver Morgan Granerud Medlem AP 
Jan Haugerud Medlem AP 
Iselin Andresen Olafsen Medlem AP 
Hege Kristiansen Nettum Medlem AP 
Anmar Rikabi Medlem AP 
Frank Tommy Ørtoft 
Kristiansen 

Medlem AP 

Lars Kristian Evjebråten Medlem AP 
Morten Marthinsen Medlem NB 
Thomas Jaysen Henriksen 
Kahn 

Medlem NB 

Tommy Andre Dieset Medlem NB 
Tonje Aas Medlem SP 
Harald Dahl Medlem SP 
Hans Mikal Holter Medlem SP 
Arild Hemstad Medlem FRP 
Kjell Arne Lilleås Medlem FRP 
Kari Schou Medlem FRP 
Christian Bendz Medlem H 
Håkon Snortheim Medlem H 
Hans Thomas Holmgrunn Medlem H 
Anette Struve Øistad Medlem H 
Halvor Jahr Medlem H 
Terje Aadne Medlem KRF 
Joel Olawunmi Ene Medlem SV 
Karl Henrik Laache Medlem V 

 
Forfall fra faste medlemmer: 
Navn Funksjon Representerer 
Bjørn Ludvigsen Medlem FRP 
Martha Tærud Medlem SP 
Kristin Antun Medlem MDG 
Per Ragnar Lien Medlem NB 
Gina Skrivlien Thue 
Tonje Aas (PS sak 20/10) 

Medlem 
Medlem 

AP 
SP 



 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Bente Rajala Granerud Gina Skrivlien Thue AP 
Odd Løsset Per Ragnar Lien NB 
Kirsti Mæland Martha Tærud SP 
Arild Hagen Bjørn Ludvigsen FRP 
Kjersti Mosbakk 
Sverre Haga (PS-sak 20/10) 

Kristin Antun 
Tonje Aas 

MDG 
SP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Anita Orlund Rådmann 
Marit Walle 
Runar Nilsen 
Rune Storstein 
Maren Langlo 

Ass. rådmann 
Stabssjef økonomi og styring 
Stabssjef plan og strategi 
Sekretariatsleder og protokollfører 

 
Møtet ble satt kl. 09.10, etter avholdte orienteringer, med 31 medlemmer/varamedlemmer av 31 
medlemmer. 
 
Orienteringer i møte: 
Vinnerne og deltakere i Democraticamp fra Nannestad ungdomsskole.  
Frivilligsentralen v/Lisbeth Gulbrandsen. 
 
Underskrift: 
 
Det bekreftes at møteprotokollen er i samsvar med det som ble vedtatt i møtet. 
 
 
 
Ordførerens kontor, 13.02.2020 
 
 
Hans Thue 
ordfører 
  



PS 20/1 REFERATSAKER 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Referatsakene tas til orientering. 
RS sak 20/3 – «Informasjonsbrev – overføring av oppgaver på landbruksområdet fra 
Fylkesmannen til kommunene». Rådmannen fremmer sak om konsekvenser av overføring av 
oppgaver på landbruksområdet fra fylkesmannen til kommunene.   
 
Vedtak: 
Referatsakene tatt til orientering. 
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
  



POLITISKE SAKER 

PS 20/2 Protokoll fra Ungdomsrådet 290120- orienteringssak til innstillingsutvalgene og 
kommunestyret 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Protokoll fra Ungdomsrådets møte 29.01.20 tatt til orientering.  
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Protokoll fra Ungdomsrådets møte 29.01.20 tatt til orientering.  
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Ordførerens forslag til vedtak: 
Protokoll fra Ungdomsrådets møte 29.01.20 tas til orientering.  
 
 
Hans Thue 
ordfører       
 

PS 20/3 Tilskudd fra Nannestad kommunes idretts- og kulturanleggsfond 2020 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Følgende motforslag ble fremmet av Kjell Arne Lilleås på vegne av Fremskrittspartiet: 

- Kommunalt tilskudd på kr 536.000, - tildeles Bjerke IL Ski til snøkanonanlegg på 
Nordåsen. 

- Kommunalt tilskudd på kr 804.000, - tildeles Åsen IL til gressbane på Åsen stadion. 
- Kommunalt tilskudd på kr 230.000, - tildeles Åsen IL til snøkanon trinn 2 på Åsen 

stadion. 
- Kommunalt tilskudd på kr 310.992, - tildeles Bjerke IL Fotball til lager- og garasjebygg 

med treningsrom på Bjerke stadion. 
Tippemidler på kr. 904.587,- forskutteres fra disposisjonsfondet. 

- Kommunalt tilskudd på kr 20.000, - tildeles Gruvelia SK til sykkelbane ved 
Kringler Slattum skole. 



De kommunale tilskuddene på kr 1.900.992, - finansieres med kr 1.016.000, - fra Nannestad 
kommunes idretts- og kulturanleggsfond, mens det resterende tilskuddet på kr 884.992, - foreslår 
oppvekst- og kulturutvalget finansieres fra disposisjonsfondet. 
 
Følgende tilleggsforslag ble fremmet av Kjersti Mosbakk på vegne av Miljøpartiet De Grønne: 

1. Gruvelia SK tildeles kr. 20.000 til sykkelbane ved Kringler-Slattum skole. 
2. Bjerke IL fotball tildeles kr. 200.000 til turstier ved Bjerke stadion, under forutsetning av 

at de legger fram en finansieringsplan som tilfredsstiller.  
 
Avstemning: 
Punktvis avstemning. 
Tilleggsforslaget fremmet av Kjersti Mosbakk (MDG) punkt 1 fikk 8 stemmer (FrP 4 + V 1 + 
MDG 1 + KrF 1 + SV 1) og falt.   
Tilleggsforslaget fremmet av Kjersti Mosbakk (MDG) punkt 2 fikk 1 stemme (MDG 1) og falt.   
Motforslaget fremmet av Kjell Arne Lilleås (FrP) fikk 7 stemmer (FrP 4 + V 1 + MDG 1 + SV 
1) og falt.  
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.   
 
Vedtak: 

- Kommunalt tilskudd på kr 500.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Bjerke IL Ski til snøkanonanlegg på Nordåsen. 

- Kommunalt tilskudd på kr 400.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Åsen IL til gressbane på Åsen stadion. Søker kan søke om 
resterende søknadsbeløp ved neste søknadsrunde.    

- Justerte retningslinjer for tildelinger fra kommunens idretts- og kulturanleggsfond 
behandles i neste politiske møterunde. 

- Søknader om forskuttering av spillemidler behandles etter søknader om spillemidler er 
formelt godkjent av Viken fylkeskommune.  

- Rådmannen utreder muligheten for å oppgradere styrkerommet i Nannestadhallen. Saken 
legges fram til politisk behandling senest ved behandling av ny handlingsplan i desember 
2020. 

 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.02.2020 
 
Behandling:  
Følgende motforslag ble fremmet av Arild Hemstad (FrP) på vegne av Fremskrittspartiet: 

- Kommunalt tilskudd på kr 536.000, - tildeles Bjerke IL Ski til snøkanonanlegg på 
Nordåsen. 

- Kommunalt tilskudd på kr 804.000, - tildeles Åsen IL til gressbane på Åsen stadion. 
- Kommunalt tilskudd på kr 230.000, - tildeles Åsen IL til snøkanon trinn 2 på Åsen 

stadion. 
- Kommunalt tilskudd på kr 310.992, - tildeles Bjerke IL Fotball til lager- og garasjebygg 

med treningsrom på Bjerke stadion. 
Tippemidler på kr. 904.587,- forskutteres fra disposisjonsfondet. 

- Kommunalt tilskudd på kr 20.000, - tildeles Gruvelia SK til sykkelbane ved 
Kringler Slattum skole. 

De kommunale tilskuddene på kr 1.900.992, - finansieres med kr 1.016.000, - fra Nannestad 
kommunes idretts- og kulturanleggsfond, mens det resterende tilskuddet på kr 884.992, - foreslår 
oppvekst- og kulturutvalget finansieres fra disposisjonsfondet. 



 
Avstemning: 
Motforslaget fremmet av Arild Hemstad (FrP) fikk 2 stemmer (Frp 1 + V 1) og falt. 
Oppvekst- og kulturutvalgets innstilling første fire strekpunkter enstemmig vedtatt. 
Oppvekst- og kulturutvalgets innstilling siste strekpunkt enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret: 

- Kommunalt tilskudd på kr 500.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Bjerke IL Ski til snøkanonanlegg på Nordåsen. 

- Kommunalt tilskudd på kr 400.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Åsen IL til gressbane på Åsen stadion. Søker kan søke om 
resterende søknadsbeløp ved neste søknadsrunde.    

- Justerte retningslinjer for tildelinger fra kommunens idretts- og kulturanleggsfond 
behandles i neste politiske møterunde. 

- Søknader om forskuttering av spillemidler behandles etter søknader om spillemidler er 
formelt godkjent av Viken fylkeskommune.  

- Rådmannen utreder muligheten for å oppgradere styrkerommet i Nannestadhallen. Saken 
legges fram til politisk behandling senest ved behandling av ny handlingsplan i desember 
2020. 

 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

- Kommunalt tilskudd på kr 500.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Bjerke IL Ski til snøkanonanlegg på Nordåsen. 

- Kommunalt tilskudd på kr 400.000,- fra Nannestad kommunes idretts- og 
kulturanleggsfond tildeles Åsen IL til gressbane på Åsen stadion. Søker kan søke om 
resterende søknadsbeløp ved neste søknadsrunde.    

- Justerte retningslinjer for tildelinger fra kommunens idretts- og kulturanleggsfond 
behandles i neste politiske møterunde. 

- Søknader om forskuttering av spillemidler behandles etter søknader om spillemidler er 
formelt godkjent av Viken fylkeskommune.  
 

 
Anita Orlund      Ronny Nilsen 
rådmann      virksomhetsleder 
 

PS 20/4 Ungdomsrådet - årsmelding for 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Ungdomsrådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hans Thue 



ordfører 
 
Saksprotokoll i Oppvekst- og kulturutvalget - 03.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret:  
Ungdomsrådets årsmelding for 2019 tatt til orientering. 
 
Tor Øyvind Hansen  
Utvalgets leder 
 
Ordførerens forslag til vedtak i URÅD: 
Ungdomsrådets årsmelding for 2019 godkjennes. 
 
 
Ordførerens forslag til vedtak i OK/KOM: 
Ungdomsrådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hans Thue 
ordfører 

PS 20/5 Eldrerådet - årsmelding for 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Eldrerådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Helse- og omsorgsutvalget - 03.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret: 
Eldrerådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Jan Haugerud 
utvalgets leder 
 
Ordførerens forslag til vedtak i ERÅD: 
Eldrerådets årsmelding for 2019 godkjennes. 
 



 
Ordførerens forslag til vedtak i HO/KOM: 
Eldrerådets årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hans Thue 
ordfører       
 

PS 20/6 Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne - årsmelding for 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevnes årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Helse- og omsorgsutvalget - 03.02.2020 
 
Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret: 
Rådet for personer med funksjonsnedsettelses årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Jan Haugerud 
utvalgets leder 
 
Ordførerens forslag til vedtak i Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne: 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevnes årsmelding for 2019 godkjennes. 
 
Ordførerens forslag til vedtak i HO og KOM: 
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevnes årsmelding for 2019 tas til orientering. 
 
 
Hans Thue       
ordfører       
 

PS 20/7 Overordnet samarbeidsavtale mellom Akershus universitetssykehus og Nannestad 
kommune - revisjon 2019 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Helse- og omsorgsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 



Vedtak: 
1. Kommunestyret gir sin tilslutning til vedlagte forslag til overordnet samarbeidsavtale 

med Akershus universitetssykehus HF. 
2. Rådmannen delegeres myndighet til å godkjenne avtale endringer i delavtalene som er av 

ikke-prinsipiell karakter. 
3. Overordnet samhandlingsplan mellom Akershus universitetssykehus HF og kommunene i 

opptaksområdet tas til orientering. 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Helse- og omsorgsutvalget - 03.02.2020 
 
Behandling:  
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret gir sin tilslutning til vedlagte forslag til overordnet samarbeidsavtale 
med Akershus universitetssykehus HF. 

2. Rådmannen delegeres myndighet til å godkjenne avtale endringer i delavtalene som er av 
ikke-prinsipiell karakter. 

3. Overordnet samhandlingsplan mellom Akershus universitetssykehus HF og kommunene i 
opptaksområdet tas til orientering. 

 
Jan Haugerud 
utvalgets leder 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
 

1. Kommunestyret gir sin tilslutning til vedlagte forslag til overordnet samarbeidsavtale 
med Akershus universitetssykehus HF. 

2. Rådmannen delegeres myndighet til å godkjenne avtale endringer i delavtalene som er av 
ikke-prinsipiell karakter. 

3. Overordnet samhandlingsplan mellom Akershus universitetssykehus HF og kommunene i 
opptaksområdet tas til orientering. 

 
 
Anita Orlund      Trude Helen Westerberg 
rådmann      virksomhetsleder 
 

PS 20/8 Detaljregulering for BK2-3 og BB1 Engelsrudhagen - sluttbehandling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Plan- og utviklingsutvalgets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Forslag til detaljregulering for BK2-3 og BB1 Engelsrudhagen, med plankart datert 06.08.2018 
og bestemmelser datert 06.08.2018, revidert 10.01.2020, vedtas i medhold av plan- og 
bygningsloven § 12-12. 



 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Plan- og utviklingsutvalget - 03.02.2020 
 
Behandling:  
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.  
 
Innstilling til kommunestyret:  
Forslag til detaljregulering for BK2-3 og BB1 Engelsrudhagen, med plankart datert 06.08.2018 
og bestemmelser datert 06.08.2018, revidert 10.01.2020, vedtas i medhold av plan- og 
bygningsloven § 12-12. 
 
Kirsti Mæland  
Utvalgets leder 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Forslag til detaljregulering for BK2-3 og BB1 Engelsrudhagen, med plankart datert 06.08.2018 
og bestemmelser datert 06.08.2018, revidert 10.01.2020, vedtas i medhold av plan- og 
bygningsloven § 12-12. 
 
 
Anita Orlund      Caroline Salberg Rødfoss 
rådmann      virksomhetsleder 
 

PS 20/9 Debatthefte 2020 - KS 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt. 
 
Vedtak: 
Nannestad kommune oversender de vurderinger framlagt i saksframlegget, som sitt svar på  
spørsmål framlagt i KS sitt debatthefte.  
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.02.2020 
 
Behandling:  
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret: 
Nannestad kommune oversender de vurderinger framlagt i saksframlegget, som sitt svar på  
spørsmål framlagt i KS sitt debatthefte.  
 
 
Hans Thue 



ordfører 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 
Nannestad kommune oversender de vurderinger framlagt i saksframlegget, som sitt svar på  
spørsmål framlagt i KS sitt debatthefte.  
 
 
Anita Orlund      Marit Walle  
rådmann      assisterende rådmann 
 

PS 20/10 Videre drift av Åslia skianlegg 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Tonje Aas (SP) erklærte seg inhabil. Hun ble enstemmig erklært inhabil og fratrådte under 
behandling av saken. Sverre Haga (SP) tiltrådte som varamedlem for Tonje Aas.  
 
Avstemning: 
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 

1. Kommunestyret bevilger et oppstartstilskudd til selskapet som grunneierne i Åslia 
etablerer for drift av skianlegget. 
Oppstartstilskuddets ramme vil ha samme netto betingelser som kommunestyret ville gi 
Nannestad IL, herunder overføring av anleggsmidler samt tilskudd til istandsettelse av 
skibakken.  
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond, og begrenses oppad til kr. 1,4 mill.  

 
2. Tilskuddet bevilges på følgende vilkår: 

a. Selskapets vedtekter tilfredsstiller, så langt som mulig, de samme krav som skal 
til for å være søknadsberettiget i henhold til Bestemmelser om tilskudd til idrett 
og fysisk aktivitet – 2019 med vedlegg, hvorav det minimum er krav til at 
selskapet skal ha et idrettslig hovedformål og være uten eget økonomisk formål, 
et eventuelt overskudd skal anvendes for oppfyllelse av det idrettslige formålet og 
det skal ikke tas utbytte fra selskapet, samt at ved eventuell oppløsning av 
selskapet skal selskapets anlegg for idrett tilfalle virksomhet for fortsatt 
oppfyllelse av det idrettslige formålet. Nannestad kommune skal godkjenne 
vedtektene. 

b. Selskapet skal stå som eier av anlegget. 
c. Selskapet skal rapportere til Kommunestyret innen utgangen av 2021 hvordan 

midlene er benyttet.  
 

3. Det gis fullmakt til rådmannen å godkjenne selskapets imøtekommelse av betingelsene i 
punkt 2 og fremforhandle nærmere avtale om gjennomføring.   

 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.02.2020 
 



Behandling:  
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt. 
Følgende endringsforslag ble fremmet av Karl Henrik Laache (V) på vegne av Venstre: 
Endret pkt. 3.: 
3. Rådmannen gis fullmakt til å forhandle frem avtale med grunneierne om videre drift av 
Nannestad Skisenter på ovennevnte vilkår. Avtalen legges frem for kommunestyret til 
godkjenning.  
 
Avstemning: 
Endringsforslaget fremmet av Karl Henrik Laache (V) fikk 2 stemmer (V 1 + FrP 1) og falt.  
Rådmannens forslag enstemmig vedtatt.  
 
Innstilling til kommunestyret: 

1. Kommunestyret bevilger et oppstartstilskudd til selskapet som grunneierne i Åslia 
etablerer for drift av skianlegget. 
Oppstartstilskuddets ramme vil ha samme netto betingelser som kommunestyret ville gi 
Nannestad IL, herunder overføring av anleggsmidler samt tilskudd til istandsettelse av 
skibakken.  
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond, og begrenses oppad til kr. 1,4 mill.  

 
2. Tilskuddet bevilges på følgende vilkår: 

a. Selskapets vedtekter tilfredsstiller, så langt som mulig, de samme krav som skal 
til for å være søknadsberettiget i henhold til Bestemmelser om tilskudd til idrett 
og fysisk aktivitet – 2019 med vedlegg, hvorav det minimum er krav til at 
selskapet skal ha et idrettslig hovedformål og være uten eget økonomisk formål, 
et eventuelt overskudd skal anvendes for oppfyllelse av det idrettslige formålet og 
det skal ikke tas utbytte fra selskapet, samt at ved eventuell oppløsning av 
selskapet skal selskapets anlegg for idrett tilfalle virksomhet for fortsatt 
oppfyllelse av det idrettslige formålet. Nannestad kommune skal godkjenne 
vedtektene. 

b. Selskapet skal stå som eier av anlegget. 
c. Selskapet skal rapportere til Kommunestyret innen utgangen av 2021 hvordan 

midlene er benyttet.  
 

3. Det gis fullmakt til rådmannen å godkjenne selskapets imøtekommelse av betingelsene i 
punkt 2 og fremforhandle nærmere avtale om gjennomføring.   

 
 
Protokolltilførsel fra Christian Bendz (H): 
Høyre stiller seg positiv til Rådmannens forslag til vedtak i sak PS 13/20 – videre drift av Åslia 
skianlegg. 
 
Derimot mener vi at Ordfører har opptrådt meget kritikkverdig i fremleggelse av saken. 
I forbindelse med Kommunestyrets samling på Thorbjørnrud 28. januar 2020 ble det stilt direkte 
spørsmål om Ordfører hadde informasjon å komme med i saken, hvilket ble besvart med 
ubetinget nei. Formannskapets medlemmer mottok 3. februar e-post fra Ordfører at 
Formannskapet 5. februar skulle få informasjon. 
4. februar kl. 18:09 mottok formannskapets medlemmer e-post fra Ordfører at det ville komme 
en sak i formannskapet om videre drift av Åslia skianlegg. Kl. 18:09 ble saken publisert på 
www.eub.no. Saken var da åpenbart politisk behandlet av posisjonspartiene Ap, Sp, og 
Nannestad bygdeliste. 
 

http://www.eub.no/


Høyre mener at Ordfører har opptrådt meget kritikkverdig i forbindelse med offentliggjøring av 
saken, ettersom opposisjonspartiene ikke har blitt kjent med saken før den ble publisert i media. 
 
 
Hans Thue 
ordfører 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Kommunestyret bevilger et oppstartstilskudd til selskapet som grunneierne i Åslia 
etablerer for drift av skianlegget. 
Oppstartstilskuddets ramme vil ha samme netto betingelser som kommunestyret ville gi 
Nannestad IL, herunder overføring av anleggsmidler samt tilskudd til istandsettelse av 
skibakken.  
Tilskuddet finansieres ved bruk av disposisjonsfond, og begrenses oppad til kr. 1,4 mill.  

 
2. Tilskuddet bevilges på følgende vilkår: 

a. Selskapets vedtekter tilfredsstiller, så langt som mulig, de samme krav som skal 
til for å være søknadsberettiget i henhold til Bestemmelser om tilskudd til idrett 
og fysisk aktivitet – 2019 med vedlegg, hvorav det minimum er krav til at 
selskapet skal ha et idrettslig hovedformål og være uten eget økonomisk formål, 
et eventuelt overskudd skal anvendes for oppfyllelse av det idrettslige formålet og 
det skal ikke tas utbytte fra selskapet, samt at ved eventuell oppløsning av 
selskapet skal selskapets anlegg for idrett tilfalle virksomhet for fortsatt 
oppfyllelse av det idrettslige formålet. Nannestad kommune skal godkjenne 
vedtektene. 

b. Selskapet skal stå som eier av anlegget. 
c. Selskapet skal rapportere til Kommunestyret innen utgangen av 2021 hvordan 

midlene er benyttet.  
 

3. Det gis fullmakt til rådmannen å godkjenne selskapets imøtekommelse av betingelsene i 
punkt 2 og fremforhandle nærmere avtale om gjennomføring.   
 

 
Anita Orlund      Rune Storstein 
rådmann      stabsleder 
 

PS 20/11 Søknad om fritak fra folkevalgte verv 2020 - 2021 - Live Gleåsen Grønnbekk 
(MDG) 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Formannskapets innstilling enstemmig vedtatt.  
 
Vedtak: 
Live Gleåsen Grønnbekk (MDG) innvilges fritak fra folkevalgte verv i perioden 2020-2021.  
 
 
Hans Thue 
ordfører 
Saksprotokoll i Formannskapet - 05.02.2020 
 



Behandling:  
Ordførerens forslag enstemmig vedtatt. 
 
Innstilling til kommunestyret: 
Live Gleåsen Grønnbekk (MDG) innvilges fritak fra folkevalgte verv i perioden 2020-2021.  
 
 
Hans Thue 
ordfører 
Ordførerens forslag til vedtak: 
Live Gleåsen Grønnbekk (MDG) innvilges fritak fra folkevalgte verv i perioden 2020-2021.  
 
Hans Thue 
ordfører       
 

PS 20/12 Vurdering av driftsstyremodellen ved skolene - ny behandling 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Følgende tilleggsforslag fremmet av Thomas Kahn (Nb) på vegne av Nannestad bygdeliste, 
Senterpartiet og Arbeiderpartiet: 
3. Protokoller fra SU både for skole og de kommunale barnehager legges frem som referatsak i 
oppvekst- og kulturutvalget så raskt som mulig etter avholdt møte. 
 
Følgende motforslag fremmet av Arild Hemstad på vegne av Fremskrittspartiet: 

1. Driftsstyreordningen for skolene i Nannestad videreføres. 
2. De halvårlige felles driftsstyresamlingene med Oppvekst- og kulturutvalget utvikles til å 

diskutere erfaringer, innspill, årsmeldingene og skolefaglige temaer for å bidra til en 
sterkere Nannestad skole som inkluderer, informerer og styrker det pedagogiske 
samspillet mellom skole og hjem.  
 

Følgende tilleggsforslag ble fremmet av Christian Bendz på vegne av H: 
SU skal ikke ha politisk valgte representanter.  
 
Avstemning: 
Tilleggsforslaget fremmet av Christian Bendz (H) fikk 5 stemmer (H 5) og falt.  
Motforslaget fremmet av Arild Hemstad (FrP) fikk 13 stemmer (H 5 + FrP 4 + V 1 + MDG 1 + 
KrF 1 + SV 1) og falt .  
Rådmannens forslag vedtatt mot 13 stemmer (H 5 + FrP 4 + V 1 + MDG 1 + KrF 1 + SV 1). 
Tilleggsforslaget fremmet av Thomas Kahn (Nb) enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 

1. Driftsstyreordningen for skolene i Nannestad avvikles fra 1. januar 2020. 
2. Ordningen med Samarbeidsutvalg (SU) ved hver skole gjeninnføres fra 1. januar 2020. 
3. Protokoller fra SU både for skole og de kommunale barnehager legges frem som 

referatsak i oppvekst- og kulturutvalget så raskt som mulig etter avholdt møte. 

 
Hans Thue 



ordfører 
 
Rådmannens forslag til vedtak: 

1. Driftsstyreordningen for skolene i Nannestad avvikles fra 1. januar 2020. 
2. Ordningen med Samarbeidsutvalg (SU) ved hver skole gjeninnføres fra 1. januar 2020. 

 
 
Anita Orlund      Eva Marie H. Jonskås 
rådmann      virksomhetsleder 
 

PS 20/13 Spørsmål og interpellasjoner 

Saksprotokoll i Kommunestyret - 13.02.2020 
 
Behandling:  
Følgende interpellasjon ble fremmet av Kari Schou (FrP): 
Gjennomsnittlig varighet av både korttids- og langtidsopphold på sykehjem har gått ned de siste 
årene. Tallene støtter inntrykket av at terskelen for å få fast sykehjemsplass kan ha blitt høyere, 
og at pasienter som får langtidsopphold er sykere og mer hjelpetrengende enn før. 
Behov for sykehjemsplasser er dels et spørsmål om kvantitet, ved at dekningen er knapp fra før, 
antallet eldre øker og det har kun blitt fjernet plasser de siste årene. I tillegg er det et spørsmål 
om hva som er innholdet i tilbudet. Kvalitetsmessige krav til behandling og oppfølging på 
sykehjem øker, og forutsetter nok personale med riktig fagkompetanse. 
Som en indikator på sykehjemsdekning brukes ofte antall sykehjemsplasser som prosent av 
antall innbyggere 80 år og over. Tidligere handlingsplaner har hatt som mål at 
sykehjemsdekningen bør være minst 25 %. Regner man med omsorgsboliger som kan gi 
heldøgns omsorg har målet vært 28 %. Minst 20 % bør være korttidsplasser. 
I Nannestad kommune er det PR 2019, 358 innbyggere over 80 år, dvs en sykehjemskapasitet 
som er anbefalt å være på minst 90 (89,5) plasser. 
Det bekreftes fra siste rapport fra sykehjemmet at alle plasser er tatt i bruk + 3 
samhandlingsplasser. Det har også vært kjøp av 3 korttidsplasser. Det sies i rapporter at det ikke 
eksisterer ventelister, dette kan avkreftes. 
Fra oktober/november har antall svært syke pasienter økt. Hjemmesykepleien har stort trykk pga 
økende behov for større hjelpebehov/sykere pasienter. Overføringen av 1,8 årsverk dekker ikke 
opp manglende på ansatte, her kjøpes det vikarer.  
 
Kan ordføreren svare meg på årsaken til at det i 2016 ble fjernet 13 sykehjemsplasser og hvorfor 
det nå er så liten vilje til å se at sykehjemmet trenger flere plasser? 
 
Forslag til vedtak: 
Antall sykehjemsplasser tilbakeføres til 2016 nivå, dvs 80 plasser, slik at vi har et 
tilfredsstillende omsorgstilbud på øverste nivå i omsorgstrappa i takt med veksten av eldre 
fremover. 
 
Rådmannen besvarte interpellasjonen fra Kari Schou (FrP): 
I norsk eldreomsorg brukes det store ressurser på institusjonsplasser, rundt 75 % av utgiftene til 
pleie- og omsorgstjenester brukes på 20-25 % av tjenestebrukerne, noe som gir mindre til andre 
omsorgstjenester. Dette er ikke en bærekraftig modell for fremtiden, verken økonomisk eller 
kompetanse- og personellmessig. Det er vårt syn, men også regjeringens.  
 
Eldre er ingen ensartet gruppe, og må derfor behandles ulikt.  



 
Et viktig prinsipp er BEON-prinsippet (beste effektive omsorgsnivå), som innebærer at 
innbyggerne ikke tilbys hjelp høyere opp i omsorgstrappa enn nødvendig. Målet er at tjenestene 
skal være på et nivå som ikke hemmer innbyggernes egenaktivitet og evne til egenmestring.  De 
fleste med behov for omsorgstjenester ønsker å bli boende i sitt opprinnelige hjem. 
 
Ulike faktorer gjør det likevel nødvendig med boformer med nærhet til. De fleste vil kunne 
nyttiggjøre seg bemannet omsorgsbolig, med tildeling av tjenester ut fra den enkeltes behov, og 
kunne bo der livet ut. De med store og komplekse medisinske utfordringer skal fortsatt tas hånd 
om i institusjon. 
Når det gjelder dekningsgrad for heldøgnsomsorg så varierer den fra 10 til 50 % for landets 
kommuner.  Tall fra SSB viser at gjennomsnitt i landet er 17,8 %. KS har satt en dekningsgrad 
mellom 16 og 20 % som en veiledende norm. 
 
Dekningsgraden i Nannestad har ligget betydelig høyere enn landsgjennomsnittet og 
sammenlignbare kommuner, i 2013 nærmere 30 %. I 2015 ble det gjort en reduksjon av antall 
ordinære sykehjemsplasser fra 80 til 70 ved at dobbeltrom ble omgjort til enerom . Dette var i 
tråd med verdighetsgarantien. I kommunens Handlingsplan 2016-2019 ble det lagt opp til en 
vridning fra sykehjemsomsorg til hjemmebaserte tjenester, og man hadde da som mål å redusere 
dekningsgraden for sykehjem ned mot 18,5 % i planperioden. Samtidig planla man etablering av 
flere omsorgsboliger og bruk av velferdsteknologi.  
 
Samtidig skal vi utvikle tjenestetilbudet mot en mer forebyggende profil, med vektlegging av 
brukermedvirkning, egenmestring og aktiv deltakelse fra innbyggerne, pårørende og frivillige. 
Denne vridningen av ressurser har vært jobbet videre med frem til nå i dag. Høsten 2019 
reduserte man med ytterligere 3 sykehjemsplasser, til 67 ordinære plasser . I  tillegg har vi  3 
samhandlingsplasser som kan tas i bruk ved behov. Dekningsgraden er i dag rundt 19,5 %. Når 
det gjelder korttidsplasser i sykehjemmet, så har man i Handlingsplan 2020-2023 lagt inn et mål 
om økning i andelen korttidsplasser i planperioden . Tall fra Kommunebarometeret 2019 viser at 
andelen korttidsplasser i Nannestad er på landsgjennomsnittet.  
 
Kommunen har i dag en god bredde i tjenestetilbudene i omsorgstrappa, både innenfor 
forebygging  og behandling . Kommunen bruker aktivt omsorgstrappa når man vurderer hvilket 
tjenestetilbud man skal gi, hvilket behov pasienten har, og hva som er nødvendige og forsvarlige 
tjenester. Man er også i gang med planer for å bygge et bemannet bokollektiv med 16 plasser for 
personer med demens, samt etablering av bemanning i de eksisterende 20 leilighetene i bo- og 
servicesenteret. Bemannede omsorgsboliger er det trinnet i omsorgstrappa som Nannestad 
kommune mangler.  
 
Avstemning: 
Forslag fremmet av Kari Schou (FrP) fikk 10 stemmer (H 5 + Frp 4 + SV 1) og falt.  
 
Følgende interpellasjon ble fremmet av Halvor Jahr (H): 
Før behandling av interpellasjonen reiste ordføreren spørsmålet om sin habilitet. Han ble 
enstemmig funnet habil.  
 
16/2-17 ble “Handlingsplan for vann og avløp 2016-2050”, med vedlegg “Handlingsplan avløp 
2017-2020” vedtatt. Under punkt 5.4.1 “Tiltak spredt avløp”, kan man lese av tabellen, at for 
område “Haug Meieri - Røtterudmoen” dreier det seg om ca. 240 husstanderr. Etappe 3 i 
Åsgreina, berører ca. 200 husstander av dette. Dette er fra “Gamle renseanlegg Kringler/Slattum 
skole til Langerud/Homledalen. 
  



14/5-19 ble “Kommuneplanens arealdel 2018-2035” vedtatt. Her ble det også vedtatt, at det skal 
utarbeides tettstedsanalyser og kommunedelplaner for tettstedene Maura, Åsgreina og Eltonåsen. 
Definisjon av Åsgreina er fra Bergesvingen i sør til Gjerdinga i nord. Etappe 3 i Åsgreina, 
berøres i sin helhet av dette.  
  
I “Handlingsplan for avløp 2017-2020”, vedtatt 16/2-17, defineres etappe 3 i Åsgreina, som 
spredt avløp. I “Kommuneplanens arealdel” vedtatt 14/5-19, skal det utarbeides tettstedsanalyse 
og kommunedelplan i samme område. Det snakkes om å ha rød tråd i vedtakene. Det synes å 
være fraværende her. 
  
8/3-17 gikk administrasjonen ut med en artikkel i EUB, om at på Røtterudmoen får ca. 35 
husstander og Åsen stadion, hvor Nannestad kommune er grunneier, offentlig kloakk allikevel. 
Dette er stikk i strid med vedtak fattet 16/2-17. 
  
Trekvart år seinere, 7/12-17 BH NR: PS 95/17, sak.nr. 17/1728 budsjett 2018, med vedlegg 
Handlingsprogram 2018-2021, ble det det vedtatt en tilleggsbevilgning til “Avkloakkering fra 
Rotua mot Røtterudmoen” på 8.000.000 kr. Her bevilges midlene etter at innkjøp av materialer 
er gjort og jobben er utført. Forut for arbeidet var ikke noe politisk vedtak. Kostnadene til 
prosjektet er nå økt til 10.000.000 kr. Det er ingen ting, som tilsier at etappe 3 i Åsgreina skulle 
bli dyrere pr husstand, enn på Røtterudmoen. Jeg synes administrasjonen har opptrådt tvetydig 
og til tider rotete. Kan heller ikke se bort fra, at det kan ha ført til feil vedtak. 
  
Spørsmål til ordfører: 
  
Kan ordfører bekrefte at de faktaopplysninger jeg her har redegjort for er korrekte, i så fall ikke 
ber jeg om at ordfører redegjør for det som er korrekt fakta? 
  
Høyre ber om at saken realitetsbehandles og foreslår følgende forslag til vedtak: 
  
1: Kommunestyret stopper alle krav og pålegg om minirenseanlegg, til alle berørte husstander i 
etappe 3 i Åsgreina. 
2: Det lages en plan for offentlig kloakk etappe 3 i Åsgreina, som er forenelig med 
“Kommuneplanens arealdel 2018-2035” vedtatt 14/5-19. 
 
Ordføreren besvarte interpellasjonen fra Halvor Jahr (H): 
Det er ingen sammenheng mellom kommunestyrets vedtak om tettstedsanalyse tilknyttet 
Åsgreina og hovedplan for vann og avløp og handlingsplan for avløp. Opprydding i spredt avløp, 
som er nedfelt i gjeldende handlingsplan for avløp, forholder seg til Leiravassdraget og 
Hurdalsvassdraget som begreper. Dette har sammenheng med EU`s vanndirektiv og de krav og 
framdriftsplaner som er nedfelt her.   
 
Etappe 3 var knyttet til utbygging av offentlig avløpsnett langs Åsvegen fra det gamle 
renseanlegget i Åsgreina og videre nordover. Dette tiltaket ble satt i sammenheng med utvikling 
av golfbane med hotell/resort, konferansehotell ved Stordammen og boligområde mellom 
Stordammen og Åsvegen. Dette var også grunnlaget for å vurdere det økonomiske grunnlaget for 
etablering av offentlig avløp og gebyrutviklingen for abonnentene. Ingen av tiltakene synes 
realiserbare i overskuelig framtid og ved kommunestyrets behandling av handlingsplan for avløp 
i 2017, ble videre utbygging av avløp nord for gamle Åsgreina renseanlegg skrinlagt. 
 
I handlingsplanen for avløp vedtatt i 2017 er det nedfelt at husstander fra Haug meieri til 
Røtterudmoen vil få pålegg om oppgradering av eksisterende private avløpsanlegg.  
Handlingsplanen for avløp er et levende dokument som oppdateres i forbindelse med 



kommunestyrets behandling av budsjett/handlingsprogram hvert år. De prioriteringene som 
legges inn her bygger på målsettingene i hovedplanen og fanger opp endringer og oppståtte 
hendelser. Da hovedledningen for vann måtte skiftes i krysningspunktet med Rotua, ble det lagt 
med en avløpsledning uten store kostnader. Dette åpnet igjen for vurdering av utbygging av 
offentlig avløpsnett på Røtterudmoen og tiltaket ble vedtatt med en økonomisk ramme på 8 
millioner kroner av kommunestyret i desember 2018. Dette tiltaket er vurdert økonomisk 
bærekraftig i forhold til antall nye abonnenter, antall meter avløpsledning, behov for 
pumpestasjon og grunnforhold. Tiltaket er fortsatt ikke ferdig prosjektert. Påstander om at denne 
bevilgning er brukt medfører ikke riktighet.        
 
Avstemning: 
Forslag fremmet av Halvor Jahr (H) fikk 5 stemmer (H 5) og falt. 
 
 
Følgende interpellasjon ble fremmet av Kjersti Mosbakk (MDG) 
Ordfører. 
 
Forskning viser at et kjønnet språk kan påvirke hva vi tenker på som spesifikt kvinnelig og 
mannlig. Det gjelder selv om vi tror at det ikke påvirker oss. Derfor er det viktig å ha et 
kjønnsbalansert språk.  
 
Språkrådet har flere anbefalinger for å oppnå det. Ett av dem er å unngå å bruke adjektivene 
«kvinnelig» og «mannlig» når det ikke er grunn til det, f.eks. «kvinnelig tannlege» eller 
«mannlig sykepleier».  
 
Språkrådet anbefaler også bruk av kjønnsnøytrale ord for yrkestitler og verv. I Nannestad bruker 
vi fortsatt blant annet stillingstitlene rådmann og helsesøster.  
 
KS anbefaler som kjent å bruke kommunedirektør i stedet for rådmann.  
 
Når det gjelder helsesøster, er det en tittel som ikke finnes lenger: Fra 2019 er tittelen erstattet 
med den kjønnsnøytrale tittelen helsesykepleier. Etter tittelendringen rapporterte flere 
studiesteder en økning av mannlige søkere, ifølge en artikkel i nyhetsavisa Khrono. 
Helsedirektoratet uttrykker i tillegg et håp om at den nøytrale tittelen vil senke terskelen for unge 
gutter for å søke helsehjelp.  
 
Miljøpartiet De Grønne ønsker på bakgrunn av dette svar på følgende spørsmål: 
 
1: Hva gjør Nannestad kommune for å sikre at det føres et kjønnsbalansert språk i kommunens 
virksomheter og i skriftlig og muntlig informasjon og kommunikasjon? 
 
2: Har Nannestad kommune planer om å innføre kjønnsnøytrale stillingstitler, for eksempel 
kommunedirektør i stedet for rådmann? 
 
3: Fra 2019 er tittelen helsesøster erstattet med helsesykepleier. I Nannestad er fortsatt 
helsesøster i bruk. Når skal kommunen endre praksis på dette? 
 
4: Hvilke andre kjønnede stillingstitler finnes innenfor kommunens virksomhet, og hvilke planer 
finnes for å endre disse slik at de blir kjønnsnøytrale? 
 
Ordføreren besvarte interpellasjonen fra Kjersti Mosbakk (MDG): 
1. Nannestad kommune tilstreber i alle sammenhenger å bruke et kjønnsbalansert språk.  



For å forsterke dette arbeidet ytterligere vil det tas inn et punkt om dette i kommunens 
arbeidsgiverstrategi som kommer til politisk behandling i neste møterunde.  

 
2. Sak om endring av tittel fra rådmann til kommunedirektør vil eventuelt bli fremmet etter 

forutgående medarbeidersamtale med rådmannen.  
 
3. Det foretas nå språkvask på hjemmesidene og spørsmålet ivaretas i nye dokumenter. 

 
4. Ordføreren har ikke full oversikt over hvilke andre kjønnede stillinger som finnes i 

kommunale virksomheter, men ber både politikere, ansatte og andre om å melde inn funn, 
slik at vi kan rette opp snarlig. 

 
Hans Thue 
ordfører 
 


